



**Styrelsemöte
Gaisgården**

220320

Närvarande:

Alexandra Brengdahl, Jenny Carlsson-Svärd, Erling Wulff, Petra Sundell, Anders Henningsson, Alf Österdahl, Jenny Karlsson-Fransson, Sara Sandberg, Lasse Svärd

Från Sektionerna: Henric Cronholm, Henrik Aldén, Claes Johannesson, Ulf Sjöberg

Frånvarande: Hugo Carlsson, Johan Schoultz

1. **Till mötets ordförande valdes:** Alexandra Brengdahl
2. **Till protokollets justerare valdes:** Jenny Carlsson Svärd
3. **Föregående mötesprotokoll**

Ljudanläggning för gym och spinning har vi fått indikationer på 10-15 000 kr för en portal ljudanläggning. 11 cyklar har vi fått offert på 134 844 kr inkl utbildning.

4. **Info från styrelsen till sektionerna**

Diggeloo (Lasse)

30 juli, startar kl 18. Nytt planeringsmöte 10 april, går enl plan. Arbetsgrupperna klara. Bouleklubben har bjudits in för att hjälpa till med parkering, Ballongklubben om uppvisning om väder tillåter.

Ballongklubben (Lasse o Erling)

Programmet har presenterats, 8 juli startar det med incheckning på Gaisgården. 11 juli är den stora dagen. Modellflyg mm kommer att vara med. Ballongtävlingar kl 20 varje kväll fre -mån. Mellan kl 16-18 lör-mån, 9-11/7. Vi har varit i kontakt med campingen för att få till ett bra samarbete för att leda upp campinggäster upp till evenemanget. Sektionerna ska ta med sig och fundera över om de vill vara med och visa upp sig.

Marknaden

Onsdagen den 13 juli.

Ny styrelse

Alexandra redogör för valberednings förslag till ny styrelse och andra befattningar.

5. **Återkoppling sektionerna för styrelsen**

Innebandy

Henrik berättar att vi är i slutet av säsongen, fåtal matcher kvar. En bra säsong, men Innebandyskolan är för svårt att få till. Vi har varit i kontakt med Ölmstad som har ett jättestort intresse från 2013-2015. Vi får fundera på hur vi ska hantera det i höst.

Div 3 kommer hamna runt mitten i serien, div 2 tog poäng i fredags och därmed klara för div

1. Första gången för Gais – en stor seger!

Uppehåll i sommar, men start i augusti igen. Ledaravslutning i maj. Halltider är som vanligt svårt att förutse i april då vi anmäler våra lag i maj.

Fotbollen

Ledarna flaggar för att det är för dyrt att köra till matcher. Innebandyn har en gräns på 10-15 mil för att hyra buss. Förslag från styrelsen att ledarna ska göra ett schema för föräldrarna, men det är svårt då föräldrar både saknar bil och körkort. Frågan får skickas till nästa styrelsemöte efter årsmötet och till dess så behöver vi ha tagit reda på gamla beslut. Alexandra ber Cita kolla gamla protokoll.

20 april går A-laget ut på A-planen, 24 april går P13/14 ut på B-planen för sina första matcher. 1/7 till 14/8 är det uppehåll. Säsongen pågår in i oktober.

Vi behöver en matchledare till B-laget, de kommer dock träna med A-laget. 3 stycken 7-mannalag i säsong. Och ett mixlag för 3 mot 3 spel, kanske kommer det bli aktuellt med poolspel. P10/11 kommer vara för få spelare för nästa säsong. Därför har vi inlett ett samarbete med Ölmstad för att träna 1 dag/v i vardera lag för dessa spelare.

Ulf återkopplar till Anders om när inomhustiderna ska sägas upp samt vilka tider som önskas för nästa säsong.

Gymnastik

Henric berättar att de flesta grupper kommer att köra april, med någon även in i maj.

Ledarbristen kommer att göra att 2014 och 2015 inte kommer att köra i höst. Ganska stort tapp på deltagare i grupperna efter jul. Oklart varför.

Vi saknar även en kassör till sektionstyrelsen.

Racket

Claes berättar att badmintonen har fungerat bra, men Claes får ta ett större ansvar själv för ledardelen. Fritt-spel grupperna fungerar väl men ojämnt, men nu i slutet är det bättre med även nya familjer. Matchspel för ungdomar har varit bra, men inte samma drag som innan men nu har vi även bjudit in vuxna för att få ett mer tryck. Även vuxengruppen fungerar men ojämnt även där. Klubbmästerskap på tisdag kommande vecka för ungdomar och veckan efter är det stora KM för de äldsta ungdomarna och vuxna.

Padel kommer igång under maj, även med gruppträning för både vuxna och barn. Vi kommer även planera lite turneringar.

Vi får utvärdera badmintonens lördagstider inför hösten.

Alf berättar att tennisen är helt beroende av ledare. Sommarkurs hoppas vi blir i juni. Vi behöver även se över hur underhållet av banan ska skötas kontinuerligt. Alf kommer att lämna över sitt engagemang för tennisen till Amy Weidman efter sommarkursen.

Idrottsmix

Petra och Henrik berättar att sektionstyrelsen kommer se lite annorlunda i rollfördelningen i år, Petra går in som ordförande. I övrigt så har vi fått in nya ledare till 2016 gruppen så den drar igång igen och i höst bjuder vi med 2017 barn.

Gymet

Jenny går med och har fått med sig 3 nya och sedan innan ett par till vilket känns stabilt och bra inför framtiden. En del inköp har gjorts, bl a TV och hantlar. Spinning ska ingå i gymsektionen och drar igång i september.

Målsättningen är att vi ska ha lika uppsättningar uppe och nere, förutom tunga vikter som bara får vara nere på vikterna. Hur städningen ska skötas är oklart.

Styrelsen skickar med till sektionen att laget-sidan behöver komma igång.

Förslag till styrelsen: Ta fram ett "Det här får du som ledare i Gais", t ex gratis träning i gymmet.

6. Årsmötesplanering

Claes Stråth kommer vara ordförande på årsstämman. Få anmälda. Inga blommor då det beloppet går till insamlingen för Ukrainas flyktingar.

7. Årets Gaisare

Nominerade: Dan Stureson, Magnus Strandh, Claes Johannesson, Lukas Kaindl, Ulf Sjöberg, Gun Karlsson, Lasse Svärd, Peter Karlsson

Kriterierna värdegrund, lång och trogen tjänst och/eller speciell insats under 2021 samt ideellt aktiv.

8. Övrigt

Nycklar i hallen är ett problem, fotbollen behöver en egen nyckel. Anders tar i detta. Idrottsmix kan använda sig av städförrådet till bollkorgarna. Gymnastikens nyckel går dit, Idrottsmix får använda den.

Erling har kollat med Sparbanken och gjort klart för återbetalning av lånet.

9. Nästa möte

Årsstämman nästa vecka, 26 mars kl 15.00

Därefter avslutades mötet.

Sekreterare:



Petra Sundell

Justerande:


Jenny Carlsson Svärd